
 PROTOKÓŁ NR 21/2016 
z posiedzenia wspólnego Komisji Stałych Rady Gminy Wijewo odbytego 

w dniu  19  lipca  2016 roku. 
  
W posiedzeniu udział wzięli: Członkowie komisji zgodnie z listą obecności. Lista obecności stanowi zał. Nr 1 
oraz  Stanisław Kasperski - Przewodniczący RG, 
Mieczysław Drożdżyński - Wójt Gminy Wijewo,                                                       Elżbieta Molicka - Skarbnik gminy.  
Porządek posiedzenia:  
1.  Otwarcie. 2.  Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach : 
     1. zaopiniowanie projektu planu aglomeracji Wijewo.      2. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz na odstąpienie od           obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części nieruchomości,  
         stanowiących własność Gminy Wijewo.       3. wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości  
         stanowiących własność Gminy Wijewo o numerach ewidencyjnych 165 i 764 położonych           w Wijewie oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy           dzierżawy.  
    4.  przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wijewo”,     5.  określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy  zdrowotnej dla  
         nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich przyznawania     6. ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród za osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze          i opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez  
        Gminę Wijewo      7. przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar  
         Przemocy w Rodzinie,                                                                                                                                                                8.  zmiany w budżecie na 2016 r,      9.  zniesienia formy ochrony przyrody, 
   10.  zniesienia formy ochrony przyrody. 3. Sprawy  różne. 
4. Zapytania i wolne głosy. 5. Zakończenie.  
Przewodniczący Rady Pan Stanisław Kasperski powitał zaproszonych na posiedzenie przedstawicieli Fundacji „Zdobywać szczyty”, którzy zwrócili się o przekazanie na ich rzecz działki 
pod budowę ośrodka rehabilitacyjno- sportowo- wypoczynkowego dla chorych dzieci i ich rodzin. Przedstawił treść pisma jakie wpłynęło do rady. Poprosił o przedstawienie tematu przedstawicieli 
fundacji. Pani Beata Szefler Gałczyńska – wychowałam się w Miastku, obecnie mieszkam we Wschowie jednak tu jest mój dom. Jestem matka 4 dzieci bliźniaków 12 i 3 letnich. Jedna z młodszych córek 
urodziła się z ciężka choroba, śmiertelną wadą serca  hlhs. Przebywając z nią podczas pobytu w Centrum Zdrowia Matki Polki w Łodzi spotkałam wiele matek, rodziców, którzy borykają się z 
ciężkimi przypadkami chorób swoich dzieci. Podczas kolejnej próby, podczas ciężkiego stanu mojej córki poznałam Panią Annę Sobczyk, matkę 10 letniego Kuby z taka sama wada serca. Podczas pobytu w szpitalu widziałyśmy nie radzących 
sobie z problemami rodziców i wówczas powstał pomyśl zbudowania czegoś co zapewniłoby tym dzieciom i ich rodzinom chwile zapomnienia i odpoczynku, alternatywne miejsce od szpitala, bólu i 
cierpienia. Nasz pomysł i chęć pomocy w organizacji tego przedsięwzięcia zadeklarował Pan Waldemar Domitrz, który jest instruktorem sportów zimowych i nauczycielem w/f w Szklarskiej Porębie. 



Ośrodek, który pragniemy stworzyć ma powstać w całości z darowizn i datków ludzi dobrej woli. Obecnie mamy już wiele osób współpracujących i deklarujących pomoc. Wybór gminy Wijewo wiąże się z klimatem, urokliwymi terenami, ilością lasów, jezior i spokojem. 
Powstały ośrodek byłby miejscem pracy dla tutejszych mieszkańców a docelowo oferowalibyśmy zabiegi rehabilitacyjne dla mieszkańców gminy. 
Zwracam się do Państwa Radnych i Wójta Gminy o gest i rozważenie możliwości przekazania dla fundacji działki na której  mógłby powstać taki ośrodek. W przypadku braku takiej możliwości poprosiła o umożliwienie oddania swojej działki położonej w Miastku prosząc o pomoc w jej 
przekwalifikowaniu na budowlaną. Przedstawiła treść pisma jakie skierowała do Radnych Pani Anna Sobczyk – członek zarządu 
fundacji – zaangażowana w tworzenie ośrodka, która nie mogła przybyć na spotkanie.  Pan Waldemar Domierza – pochodzę z Jeleniej Góry Brenno znam z koloni w latach młodości. 
Spotkanie z Beata i jej zapał do tworzeni czegoś szczególnego udzielił się i mnie. Jako trener i nauczyciel wychowania fizycznego deklaruję pomoc w organizacji zajęć sportowych. Pomimo 
wielu sceptycznych sytuacji  chcemy dążyć do celu i zrealizować nasze zamierzenie. Podziękował za zaproszenie na dzisiejsze posiedzenie i możliwość przedstawienia tematu 
 Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Kasperski – niezbędne do podjęcia jakiejkolwiek decyzji jest informacja o wielkości potrzebnej działki,  ilość wymaganych budynków i zaplecza. 
 Pani Beata Szefler Gałczyńska – dzieci niepełnosprawne nie powinny być w dużych grupach. 
Wskazana ilość to 25-30 osób. Przy różnych schorzeniach mogą być rożne reakcje dlatego im mniejsza grupa tym lepiej dla dzieci. Mamy zaprzyjaźnione biuro projektowe, które dostosuje projekt do działki. 
Radny Pan Alojzy Wolniczak – byłby to ośrodek całoroczny czy sezonowy, Radny Pan Roman Jęśkowiak – trudno nam zdecydować cokolwiek nie mając najmniejszego 
pojęcia o funkcjonowaniu. Niezbędna byłoby przedstawienie nam wizualizacji działania takiego ośrodka. Pani Beata Szefler Gałczyńska – ośrodek ma mieć charakter całoroczny. Myślę, że przedstawienie 
tego tematu wymagałoby przygotowania i dodatkowego spotkania. Wskazała jak możliwa lokalizację były ośrodek wypoczynkowy Spółdzielni Inwalidów „Rozwój” Rawicz jako możliwy do 
zaadaptowania ze względu na przystosowanie obiektów dla osób niepełnosprawnych. Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – Spółdzielnia  z Rawicza zbankrutowała. Jest nowy właściciel, który przeprowadził remont. Odbyłem spotkanie z właścicielem i przedstawicielem osób 
niepełnosprawnych, którzy czuja się do tego miejsca przywiązani. Nowy właściciel zadeklarował rozpatrzenie możliwości wypoczynku również osób niepełnosprawnych. 
Myślę, bez przedstawienia wizji określającej wielkość potrzebnego terenu i wymaganych obiektów trudno będzie nam zdecydować, Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – może wskazane byłoby spotkanie z właścicielem 
i przedstawienie tematu oraz znalezienie rozwiązania mieszczącego się w planowanej wizji ośrodka. 
Radna Pani Urszula Rimke – czy fundacja posiada już konto na które można zbierać fundusze. Pani Beata Szefler Gałczyńska -  wszystkie te sprawy o które Pani pyta są podstawowym 
wymogiem przy rejestracji fundacji. Posiadamy facebook, strona internetowa oraz bazarek zbierający pieniądze. Pan Waldemar Domierza – czy przedstawienie danych dotyczących naszych planów i potrzeb 
możemy przedstawić w przeciągu tygodnia. Jeśli będzie przychylność Państwa to będziemy temat konkretyzować. 
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – uważam, że współpraca z Ośrodkiem Rawicz byłaby idealna, wskazane byłoby spotkanie. Uważam, że budowa od podstaw pochłonie więcej pieniędzy aniżeli adaptacja czy remont istniejących obiektów. 
 Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – analizując niedawno  stan mienia gminnego, stwierdzam, że nie mamy za wiele tych działek. Propozycja wykorzystania ośrodka TPD, któremu dobro dzieci jest 
bliskie a swoje zasoby wypoczynkowe wykorzystuje w  bardzo małym stopniu. Radny Pan Alojzy Wolniczak – TPD posiada budynek całoroczny. Część domków wymaga remontu. Może byliby chętni na współprace i przekształcenie go na ośrodek całoroczny dla 
obopólnej korzyści. 



Radna Pani Urszula Rimke – uważam, że w pierwszej kolejności powinniśmy sprawdzić istniejące możliwości a później szukać innych rozwiązań, Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – zorganizowanie spotkania  nie jest problemem ale należy się 
do niego przygotować. Państwo jako fundacja powinniście przedstawić swoja wizje współpracy z ewentualnym partnerem. Opracować swoje oczekiwania i propozycje. 
Pani Beata Szefler Gałczyńska –przekazała radnym do zapoznania się statut fundacji i podziękowała za zaproszenie .  
Ad. pkt. 2  
1. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowanie projektu planu aglomeracji Wijewo. Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – wyjaśnił, że zmiana granic aglomeracji jest niezbędna ponieważ nie mamy możliwości finansowych aby skanalizować obecnie wyznaczony obszar całej 
gminy a nie skanalizowanie tego obszaru skutkować będzie karami. Dlatego zmienia się obszar aglomeracji, który będzie obejmował: Brenno, Wijewo i Potrzebowo. W II kwartale br. będzie nabór 
na wnioski o dofinansowanie  w małych ośrodkach. Zmniejszenie aglomeracji ma służyć uniknięciu kary, nie zamyka to jednak drogi do starań o dofinansowania kanalizacji miejscowości z poza 
aglomeracją. Radny Pan Radosław Zamiatała – obecnie jesteśmy wstanie podołać budowie kanalizacji tych miejscowości. Czy jest wiadomo jaki będzie procent dofinansowania, 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – będziemy składać wniosek w ramach WRPO. W ramach tego działania dofinansowanie ma wynieść do 85%. Łączny koszt budowy kanalizacji w Brennie i 
Potrzebowie wyniesie ok. 14 mil. zl. Radny Pan Roman Jęśkowiak – w nowym planie mieści się uzupełnienie brakujących studzienek w Wijewie, 
Radny Pan Józef Pukacki – czy w planie ujęta została do kanalizacji ul. Słoneczna, Sportowa i Łąkowa  
Radny Pan Roman Jęśkowiak – czy w planie ujęto przyłącza na Kalku i Siedmiórkach,  Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – tak nowy projekt obejmować będzie brakujące przyłącza w Wijewie i Brennie. Ul. Słoneczna jest ujęta tak jak i wykup drogi. Przyłączenie Kalku i Siedmiórek 
będzie możliwy poprzez wpięcie  tych posesji do rurociągu tłocznego z Potrzebowa Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – zaproponował ujęcie Kalku przy projektowaniu 
kanalizacji na Potrzebowo. Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński - przy tej technologii nie jesteśmy wstanie tego zrobić. Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Projekt stanowi załącznik Nr 4  
2. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas nieoznaczony oraz      na odstąpienie od  obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy części      nieruchomości, stanowiących własność Gminy Wijewo.  
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – do gminy zgłosiła się firma dysponująca pojemnikami na odzież używaną. Zadeklarowaliśmy ustawienie 2 pojemników, jeden w Brennie przy GOK a drugi na 
placu targowym. Opłata będzie symboliczna  5 zł. od kontenera. Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Projekt stanowi załącznik Nr 5  3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę na czas oznaczony części  
    nieruchomości stanowiących własność Gminy Wijewo o numerach ewidencyjnych 165 i 764      położonych w Wijewie oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy  
    dzierżawy.  Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – została wymówiona dzierżawa 2 działek na które jest osoba chętna. Chcemy je wydzierżawić bez przetargu na okres do końca obowiązującej dzierżawy. Taka 
forma dzierżawy jest przewidziana przepisami prawa.  
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. Projekt stanowi załącznik Nr 6  
 



4.  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie       Gminy Wijewo”. Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – KZGRL wystąpił o aktualizacje regulaminu ponieważ pierwszy 
obowiązywał do końca czerwca. Zapisy nowego regulaminu nie uległy zmianie.  Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – zapoznał zebranych z pozytywna opinią 
Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Lesznie do projektu regulaminu. Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. Projekt stanowi załącznik Nr 7 
 5.  Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy   
     zdrowotnej dla nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich       przyznawania. Inspektor UG Pani Anita Solarczyk – zgodnie z ustawą o systemie oświaty organ prowadzący  
szkoły jest zobowiązany do zabezpieczenia środków na świadczenia zdrowotne dla nauczycieli.  Organ określa również rodzaj świadczeń i warunki ich przyznawania. Nowa wersja projektu uchwały 
została zmieniona o dwa terminy wypłacania tych świadczeń sugerowane przez opiniujących. Projekt uzyskał pozytywną opinię związków zawodowych nauczycieli ZNP Oddział w Poznaniu oraz 
ZNP oddział w Lesznie, Rady OPZZ Województwa Wielkopolskiego w Poznaniu i NSZZ Solidarność w Poznaniu, która zostały przedstawione zebranym. Radna Pani Dorota Rajman – czy świadczenia  te są obwarowane limitami kwotowymi, 
Pani Anita Solarczyk – wysokość świadczenia uzależniona jest od rodzaju i przebiegu choroby, wysokości poniesionych kosztów, dochodu na członka rodziny oraz wysokości zaplanowanych 
środków na świadczenie. Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. Projekt stanowi załącznik Nr 8 
 6. Projekt uchwały w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród za osiągnięcia  
    dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach      oświatowych prowadzonych przez Gminę Wijewo 
Inspektor Pani Anita Solarczyk – uchwały w zakresie kryterium i trybu przyznawania  nagród  dla nauczycieli na terenie gminy Wijewo, zgodnie z art. 39 Karty Nauczyciela ustala organ prowadzący. Projekt ten zmienia obowiązujące dotychczas zasady  i kryteria. Ustalony fundusz nagród jest do 
dyspozycji w następującej wysokości: 40 % do dyspozycji Wójta na nagrody dla dyrektorów, 60 % do dyspozycji  dyrektorów na nagrody dla nauczycieli. 
Projekt ten został również przedłożony do zaopiniowania  związkom zawodowym nauczycieli, gdzie uzyskał pozytywna opinię. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. Projekt stanowi załącznik Nr 9 
 7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie      oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie,                                                                                                                                                           
Pracownik GOPS Pani Agnieszka Nowicka  - obowiązek opracowanie takiego programu nakłada ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. Program obejmuje potrzeby rodzin na terenie 
gminy oraz wykaz instytucji działających w tym kierunku na terenie gminy. Opracowanie takiego programu pozwala na stworzenie jednolitej strategii wsparcia. Wiodącym założeniem programu jest: - zmniejszenie zjawiska przemocy poprzez stworzenie sprawnego systemu monitorowanie zjawisk 
na terenie gminy, - zmiana postaw i zachowań wobec zjawiska przemocy, 
- promowanie zjawiska wychowania bez przemocy. Projekt programu obejmuje dodatkowo czynniki gwarantujące dobrą realizację programu. Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Projekt stanowi załącznik Nr 10   
8.  Projekt uchwały w sprawie zmiany w budżecie na 2016 r. Skarbnik Pani Elżbieta Molicka  -  przedstawiła wykaz proponowanych zmian do budżetu na 2016 
rok w zakresie dochodów: - zwiększa się w dziale turystyka dochody o 15 tys. zł.  z tytułu zawartej umowy z Urzędem Marszałkowskim o udzielenie dotacji na wykonanie pomostu widokowego nad jeziorem 
w Zaborówcu, 



W zakresie wydatków: 1/ w dziale rolnictwo zwiększa się wydatki o:     - 10 620 zł. na przeglądy gwarancyjne i odbiór odpadów, 
    -  10 000 zł. na opłacenie podatku od towarów i usług z wystawianych w lipcu faktur za ścieki, 2/ w dziale transport i łączność zmniejsza się  wydatki na zakup tłucznia w kwocie 1 000 zł. na  
   podstawie wniosku RS w sprawie zmiany przedsięwzięcia  w ramach FS, 3/ w dziale turystyka zwiększa się wydatki w kwocie 2 000 zł. z przeznaczeniem na opłacenie      wywozu nieczystości płynnych, 
4/ w dziale bezpieczeństwo publiczne zwiększa się  wydatki w kwocie 7 380 zł. jako dotacje do     jednostki OSP w Wijewie , na obsługę prawną przy zakupie samochody strażackiego, 
4/ w dziale różne rozliczenia, rozdział rezerwy ogólne i celowe zmniejszono wydatki o kwotę    20 000 zł. na pokrycie dotacji do OSP i Wojewódzkiego Szpitala Zespolonego, zakup usług     turystycznych i oczyszczalni ścieków, 
5/ w dziale ochrona zdrowia:     -  zwiększono wydatki o kwotę 5 000 zł. na dofinansowanie modernizacji i doposażenie oddziału  
        onkologicznego w Lesznie,    -  w rozdziale narkomania zwiększono wydatki o kwotę 2000 zł., 
   - zmniejszono wydatki w rozdziale przeciwdziałanie alkoholizmowi o kwotę 2000 zł., 6/ w dziale kultura i ochrona dziedzictwa :     - zwiększono wydatki o kwotę 2 278 zł. na wniosek RS wsi Radomyśl jako zmianę 
      przedsięwzięcia  we ramach FS. Zmniejszono usługi na rzecz zakupu materiałów,     - zmniejszono wydatki w kwocie 4 000 zł jako zmiana przedsięwzięcia  w ramach środków FS  
      w Wijewie, zrezygnowano z budowy na rzecz remontu wigwamu,. Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. Projekt stanowi załącznik Nr 11 
 9.  Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody, 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – poprzednia uchwała został podjęta  wadliwie ponieważ projekt uchwały wymaga konsultacji dyrektora Ochrony Środowiska wobec czego nie została zachowana właściwa  procedura. Obecnie opinie taka dotarła i jest pozytywna. 
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski - uważam, że wszystkie uchwały powinny być parafowane przez prawnika aby zapobiec takim nieprawidłowością. 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – robimy wszystko aby materiały na posiedzenia były przygotowywane w odpowiednim termie. W trybie pilnym będą wprowadzane do porządku obrad tylko sprawy wymagające rzeczywiście pilnej akceptacji rady, wszystkie inne mogą będą odkładana 
na kolejne posiedzenie. Organizacyjnie do przygotowania posiedzenia jest potrzebny odpowiedni czas. 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. Projekt stanowi załącznik Nr 12  
10.  Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody. Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – zaszła sytuacja podobna jak przy poprzedniej uchwale a że 
zniesienie formy ochrony dotyczy dwóch różnych drzew dlatego muszą być podjęte dwie oddzielne uchwały 
Do treści projektu uchwały nie wniesiono uwag. Projekt stanowi załącznik Nr 13  
Ad. pkt.  3  
Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – przedstawił zebranym  treść pism jakie wpłynęły do biura rady w sprawach: 1/ zaproszenie na piknik sołtysów  organizowany przez Stowarzyszenie Sołtysów w Sompolnie. 
2/ Zarządu Dróg Powiatowych w Lesznie w sprawie      - usunięcia korzenia przy ul. Nowej w Wijewie, 
    - naprawy krawężnika  na ul. Powstańców Wlkp w Wijewie,     - naprawy drogi na odcinku Brenno - Zaborówiec, 3/ Zarządu Dróg Wojewódzkich w Nowym Tomyślu w sprawie ustawienia lustra drogowego przy  
    wyjeździe z ul. Kępińskiej, 



4/ Wojewódzkiej Biblioteki Publicznej w Poznaniu w sprawie  stanowiska do projektu uchwały     O zamiarze połączenia instytucji kultury,  Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – jest to opinia, która byliśmy zobowiązani otrzymać. Temat 
wymaga dopracowania odpowiedniej  nazwy, tak aby była rozpoznawalność instytucji i zakresu działania wchodzących w skład nowo utworzonej instytucji. Uważam, że nie ma potrzeby 
występowania po kolejną opinię. 5/ Gminnej Spółki Wodnej w Wijewie w sprawie uporządkowania gałęzi wyciętych na rowie      melioracyjnym, 
6/  przedłużenia umowy najmu na mieszkanie socjalne, Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – poinformował, ze umowa zostanie przedłużona na kolejny rok. 
Sytuacja w jakiej znalazła się rodzina kwalifikuje się do uzyskania mieszkania socjalnego, 7/ protestu rodziców dotyczącego zamiaru likwidacji klasy specjalnej, 8/ tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin lekcyjnych dla nauczycieli. Temat ten będzie 
omawiany na posiedzeniu w sierpniu.  
Ad. pkt.  4  
 Radny Pan Edwin Wojciech – podziękował za interwencje w sprawie wykoszenie  poboczy na drodze wojewódzkiej,  Radny Pan Radosław Zamiatała – zasygnalizował potrzebę naprawy drogi na Ostrów, za mostem 
powstała niebezpieczna dziura,  Radny Pan Henryk Rygusik – zwrócił się z zapytaniem, czy w Potrzebowie do kanalizacji będą 
podłączone też osoby mieszkające w tz. drugiej linii zabudowy. Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – w czwartek będzie spotkanie z projektantem to wszystko będzie jasne, 
Radna Pani  Danuta Leśna – zwróciła uwagę na problem parkujących przed ośrodkiem  zdrowia samochodów utrudniających przejazd, 
Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński – ogranicza to prędkość. Może postawić zakaz postoju po jednej stronie, Przewodniczący RG Pan Stanisław Kasperski – podobna sytuacja jest przy kościele. 
Partycypowaliśmy w parking i ma służyć wszystkim a przede wszystkim odblokować przejazd, Wójt Pan Mieczysław Drożdżyński: 
-  dajmy ludziom czas na przyzwyczajenie się do istniejącego parkingu. Możemy poprosić policje o upominanie takich osób, - poinformował, że powiat otrzymał dotacje na przebudowę drogi od ul. Kargowskiej do  
ul. Ogrodowej, - z Urzędu Marszałkowskiego otrzymaliśmy dofinansowanie z FOGR-u 108 000 zł. na drogę 
Młyńską i Nową. Wijewo mamy skanalizowane i możemy spokojnie utwardzać. Ul. Młyńską ze względu na brak uzbrojenia i liczne wnioski na zajęcie pasa drogowego zrobimy z poboczami z tłucznia aby nie niszczyć podczas podłączeń kolejnych działek. 
 Ad. pkt.  5 
 W związku z wyczerpaniem porządku przewodniczący obrad podziękował za udział i zakończył 
obrady.   Na tym posiedzenie zakończono. 
                                                                          Przewodniczący obrad 
                                                                                   Edwin  Wojciech    
  


